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PROTOKÓŁ Nr XXVII / 08 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Ozimku 
odbytej w Urzędzie Gminy i Miasta w Ozimku 

w dniu 18 listopada 2008r. 
 
 

Na stan 21 Radnych udział wzięło 20, co stanowi 95,24 % frekwencji, a zarazem stanowi to 
quorum do podejmowania uchwał. 

Uczestniczący w Sesji : 

1. Jan Labus – Burmistrz Ozimka, 
2. Marek Korniak – Z-ca Burmistrza Ozimka, 
3. Barbara Durkalec  - Sekretarz Gminy, 
4. Maria Błahuta – Skarbnik Gminy. 

 
Obowiązki sekretarza sprawowała radna JANINA GREMBECKA. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Joachim Wiesbach – przywitał wszystkich obecnych na 
Nadzwyczajnej Sesji. Następnie poinformował, że dnia 18.11.2008 r. wpłynął wniosek od 
Zastępcy Burmistrza Ozimka SO.K.0052 – 28/08 w sprawie zwołania Sesji Nadzwyczajnej, 
który odczytał – stanowi on załącznik do protokołu. 
W związku z powyższym odczytał porządek obrad. 
 
Porządek obrad :  

I.    Podjęcie uchwały w sprawie: 
1. modernizacji dróg na terenie Gminy 

            ( projekt uchwały Nr XXVII /249/08, Druk Nr 1), 
 

Przewodniczący Obrad J. Wiesbach  – poprosił o przegłosowanie w/w porządku obrad. 

Przedstawiony porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 

Ad. I  PODJĘCIE  UCHWAŁY  W  SPRAWIE: 
 
Pkt I.1 
Przewodniczący Rady J. Wiesbach – przedstawił projekt uchwały Nr XXVII/249/08  
w sprawie modernizacji dróg na terenie Gminy. Następnie poinformował, że Rada otrzymała 
projekt uchwały przed Sesją.  
 

Radny J. Wierny zapytał dlaczego na komisji była mowa o jednej drodze, a w projekcie 
uchwały są ujęte dwie drogi. Powiedział, że radni nie powinni być tak zaskakiwani. Zapytał 
również, jak to się ma do sprawy kanalizacji. 
 

Radny A. Gryc zapytał, z czego wynika przedstawienie takiego projektu uchwały. 
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej R. Dreling zaproponował, aby przez zadaniem 
kolejnych pytań wnioskodawca zabrał głos w sprawie. 
 

Burmistrz Ozimka J. Labus powiedział, że samorządy zostały poinformowane w połowie 
listopada, że jest nabór do 20 listopada 2008r. na tzw.„schetynówki”, ulice na które budżet 
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państwa przeznacza miliard złotych, samorządy mają przeznaczyć drugi miliard. Najlepszym 
rozwiązaniem będzie podanie drogi, która ma powiązanie z drogą krajową, powiatową  
i wojewódzką. Do złożenia wniosku jest potrzebna uchwała intencyjna. Na ul. Słowackiego 
jest opracowana dokumentacja i może uda się to zakwalifikować jako wkład własny.  
 

Zastępca Burmistrza M. Korniak powiedział, że jeżeli chodzi o drugą drogę, to priorytetem 
jest to, aby aplikować tam gdzie to możliwe. Gmina posiada dokumentację techniczną na 
budowę tej drogi, pojawił się nabór do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych dlatego jest 
propozycja zgłoszenia tej drogi do tego naboru. 
 

Burmistrz Ozimka J. Labus nawiązując do pytania jak się te drogi mają do kanalizacji 
przypomniał, że Krzyżowa Dolina została wyłączona z wniosku o kanalizację. W tym 
przypadku wkład gminy to tylko 30 %. 
 

Radny J. Wierny powiedział, że jeżeli jest okazja, aby takie środki pozyskać należy to zrobić. 
 

Radna G. Świercz zapytała czy nie ma innych dróg, na które jest opracowana dokumentacja  
i spełniają one wszystkie warunki, aby można je było ująć. 
 

Zastępca Burmistrza M. Korniak odpowiedział, że jest opracowana dokumentacja techniczna 
na budowę drogi 1 Maja w Krasiejowie oraz fragment Pustki w Krasiejowie. Jednak te drogi 
składane są do projektu kluczowego. Jest również dokumentacja na ulicę Danysza  
w Antoniowie, jednak nie ma tam upraw polowych oraz ul. Rzeczna w Krasiejowie. Jednak  
w ul. Rzecznej będzie sieć kanalizacyjna. Inwestycja na Polnej jest droższa, więc warto 
sięgnąć tam po pomoc. 
 

Radna G. Świercz zapytała czy tylko te dwie drogi spełniały warunki, aby ze skutkiem 
aplikować o środki. 
 

Zastępca Burmistrza M. Korniak odpowiedział, że innymi zasadami się reguluje 
„schetynówki”, a innymi drogi transportu rolnego. Wymienione drogi spełniają warunki oraz 
jest na nie wykonana dokumentacja. 
 

Burmistrz Ozimka J. Labus powiedział, że gminy maja prawo złożyć wniosek na jedna drogę 
na „schetynówki” i jedna drogę do Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Powiaty mogą 
złożyć po dwie drogi. Poproszono Radnych Powiatowych, aby starali się o uznanie drogi 
Brzeziny z Powiatu, gdyż jest na nie dokonana dokumentacja. 
 

Radny A. Gryc zapytał, czy gmina będzie realizować te zadania z budżetu 2009r. jeżeli nie 
otrzyma tych środków, o które aplikuje.  
 

Zastępca Burmistrza M. Korniak odpowiedział, że ul. Słowackiego będzie realizowana, 
natomiast, ul. Polna jest już utwardzona, więc jeżeli gmina nie otrzyma środków  z  FOGR-u 
to nie będzie remontu tej drogi. 
 

Radny M. Bagiński zapytał czy nazwa „schetynówki” jest nazwa formalną i można się nią 
posługiwać w oficjalnym dokumencie. 
 

Zastępca Burmistrza M. Koniak odpowiedział, że nazwa zostanie zastąpiona na „Narodowy 
Program Przebudowy Dróg Lokalnych2008-2011”. 
 

Burmistrz Ozimka J. Labus powiedział, że to pierwszy rok takiej akcji, „schetynówki” będą 
trwały trzy lata. 
 
Radny R. Dreling zaproponował wykreślenie z § 1 słów: „realną” i „choć ograniczoną”. 
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Zastępca Burmistrza M. Korniak odczytał projekt uchwały w nowym brzmieniu po 
zaproponowanych zmianach. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej J. Wiesbach zapytał kto z radnych jest za przyjęciem 
uchwały nr XXVII/249/08. 
 
Uchwała Nr XXVII/249/08 w sprawie modernizacji dróg na terenie Gminy została 
przyjęta jednogłośnie – 20 głosów ,,za”. 
 
Przewodniczący Rady wobec wyczerpania porządku obrad Sesji podziękował wszystkim 
zebranym za udział i zamknął XXVII Sesję Rady Miejskiej w Ozimku. 
 
Sesja trwała od godziny 15 

00 
do godziny  15

30  

 

 
PROTOKOŁOWAŁA :                     SEKRETARZ :                        PRZEWODNICZYŁ: 


